

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 4 of Session B - Check-in Timeslot: 3:30 p.m. to 3:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 4 - 報到時段：3:30 p.m.至 3:40 p.m.

Page 頁 1/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
98A	ML1UB144D	100C	RC1UA384D	103B	ML1UB312E	106A	ML1UB968D	108C	RC1UA620D
98B	ML1UB407E	101A	ML1UA779Z	103C	CT1UA736D	106B	ML1UB765D	109A	CT1UB350E
98C	ML1UA532E	101B	RC1UA619E	104A	RG1UA007E	106C	ML1UA969E	109B	ML1UB821E
99A	RC1UA117D	101C	CT1UB714E	104B	CT1UB625D	107A	RC1UA499E	109C	ML1UB667E
99B	CT1UA528D	102A	ML1UB446D	104C	CT1UB315D	107B	ML1UB410E	110A	ML1UA482E
99C	CT1UB962E	102B	CG1UA209D	105A	CT1UA095Y	107C	ML1UA895D	110B	CT1UB510E
100A	ML1UB930E	102C	CT1UA599D	105B	CT1UB970E	108A	RC1UA276E	110C	CT1UA983E
100B	RC1UA298E	103A	RG1UA032D	105C	CT1UB056E	108B	CT1UB991E	111A	CT1UA681D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 4 of Session B - Check-in Timeslot: 3:30 p.m. to 3:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 4 - 報到時段：3:30 p.m.至 3:40 p.m.

Page 頁 2/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
111B	ML1UB760D	114A	CT1UB771D	116C	RC1UA449Y	119B	RC1UA524E	122A	ML1UB016D
111C	ML1UB563D	114B	ML1UB851D	117A	ML1UA753D	119C	RG1UA028D	122B	CT1UB027D
112A	CT1UA829E	114C	CG1UA148D	117B	ML1UA063E	120A	CT1UB426D	122C	ML1UB745D
112B	CT1UB311D	115A	ML1UA407D	117C	CT1UB130E	120B	ML1UB382E	123A	ML1UA233E
112C	CT1UB472E	115B	RC1UA330D	118A	ML1UA277E	120C	RG1UA017D	123B	RC1UA552D
113A	CT1UB933E	115C	RC1UA435E	118B	ML1UA154D	121A	CT1UB954D	123C	RA1UA036E
113B	CT1UA314D	116A	RC1UA321D	118C	RC1UA127E	121B	RC1UA483D	124A	ML1UB047D
113C	CT1UB851E	116B	CG1UA084E	119A	ML1UB087D	121C	ML1UB903D	124B	CT1UA488D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 4 of Session B - Check-in Timeslot: 3:30 p.m. to 3:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 4 - 報到時段：3:30 p.m.至 3:40 p.m.

Page 頁 3/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
124C	ML1UB419D	127B	RC1UA089D	130A	CG1UA270D	132C	ML1UB523E	135B	ML1UB685E
125A	RC1UA349E	127C	ML1UA203E	130B	CT1UA775D	133A	CT1UB759E	135C	ML1UB324E
125B	CT1UA022E	128A	CT1UC036E	130C	CT1UB607D	133B	CT1UB260E	136A	CT1UA887D
125C	ML1UA121D	128B	CT1UA767D	131A	CT1UB971D	133C	RC1UA454D	136B	CT1UA155D
126A	ML1UA191D	128C	CT1UA770D	131B	RC1UA072D	134A	CT1UB325E	136C	CT1UB926D
126B	ML1UA467D	129A	CT1UA380E	131C	CT1UA676D	134B	HK1UA176D	137A	ML1UB166E
126C	RC1UA258D	129B	RG1UA008D	132A	ML1UB953D	134C	CT1UA890D	137B	ML1UB983D
127A	RC1UA601D	129C	ML1UA372D	132B	RC1UA587D	135A	CT1UB781D	137C	ML1UB525D



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 4 of Session B - Check-in Timeslot: 3:30 p.m. to 3:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 4 - 報到時段：3:30 p.m.至 3:40 p.m.

Page 頁 4/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
138A	RC1UA585E	140C	CT1UA897E	143B	CT1UA508E	146A	ML1UB024D	148C	ML1UB791D
138B	ML1UA777D	141A	ML1UA798D	143C	CT1UC017E	146B	RG1UA022D	149A	CT1UB995E
138C	CT1UA304D	141B	ML1UB377D	144A	ML1UB512E	146C	ML1UB770D	149B	CG1UA298E
139A	ML1UB012E	141C	HK1UA035D	144B	ML1UA005D	147A	ML1UA381E	149C	CT1UC039D
139B	CT1UA661D	142A	HK1UA108E	144C	CT1UB171Z	147B	CT1UA627E	150A	CT1UA063E
139C	ML1UA075E	142B	CT1UC001E	145A	ML1UA298E	147C	ML1UA081D	150B	CT1UB912D
140A	ML1UB077E	142C	CT1UA553D	145B	ML1UA572D	148A	ML1UB357E	150C	RC1UA417D
140B	ML1UA391E	143A	CT1UB621E	145C	ML1UB942E	148B	CT1UA141D	151A	ML1UA284E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 4 of Session B - Check-in Timeslot: 3:30 p.m. to 3:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 4 - 報到時段：3:30 p.m.至 3:40 p.m.

Page 頁 5/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
151B	CG1UA059D	154A	CT1UA723D	156C	CT1UB960E	159B	CT1UB948D	162A	CT1UB939D
151C	ML1UB854D	154B	ML1UB945E	157A	ML1UB571E	159C	CT1UB643D	162B	HK1UA047E
152A	ML1UA861E	154C	ML1UA578E	157B	ML1UB405E	160A	ML1UA533Z	162C	ML1UA052E
152B	ML1UA363D	155A	HK1UA154E	157C	CT1UB972D	160B	CT1UB496E	163A	CG1UA181D
152C	RC1UA586Z	155B	ML1UA025D	158A	CT1UB326E	160C	ML1UB950E	163B	CT1UA541Y
153A	CT1UB889E	155C	ML1UB109E	158B	ML1UA577D	161A	CG1UA010E	163C	CT1UA142D
153B	CT1UA054E	156A	ML1UB678D	158C	RC1UA517E	161B	ML1UB730E	164A	ML1UB262D
153C	RC1UA617E	156B	CT1UB458E	159A	HK1UA010E	161C	ML1UA072D	164B	ML1UB530E



Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.

揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

* On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.

* 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

**Pursuant to the Information on Sales Arrangements No. 1A for Phase 2A[^] of
Tai Po Town Lot No. 244 Development issued on 25 April 2023,**

The Results of Balloting for Session B :

Group 4 of Session B - Check-in Timeslot: 3:30 p.m. to 3:40 p.m.

依據 2023 年 4 月 25 日發出的有關大埔市地段第 244 號發展項目第 2A 期[^]的銷售安排資料第 1A 號，

第 B 節抽籤結果：

第 B 節組別 4 - 報到時段：3:30 p.m.至 3:40 p.m.

Page 頁 6/6

Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼	Ballot Result Sequence 抽籤 結果順序	Registration Number 登記號碼
164C	ML1UB460D	167B	CT1UB456E	170A	ML1UA826E	172C	CG1UA253D	175B	ML1UA417E
165A	ML1UA596E	167C	CT1UA509E	170B	CT1UB072D	173A	ML1UB594D	175C	ML1UA501D
165B	RC1UA279E	168A	CT1UB845D	170C	CT1UA568Z	173B	ML1UA678D	176A	ML1UB948E
165C	CT1UB264D	168B	ML1UA156E	171A	CT1UB468D	173C	CT1UA133E	176B	ML1UB130E
166A	ML1UA254E	168C	ML1UB641E	171B	CG1UA160D	174A	CT1UC037D	176C	CG1UA207D
166B	RA1UA039E	169A	RC1UA623E	171C	CT1UB279E	174B	CT1UB975D	177A	RC1UA613D
166C	ML1UA098D	169B	CG1UA295D	172A	CG1UA127D	174C	CT1UC006E	177B	CG1UA047E
167A	ML1UB151D	169C	CT1UB142D	172B	ML1UB964D	175A	CT1UB980D	177C	ML1UA273E

Selection of the specified residential properties shall take place according to the Ballot Result Sequence in the following order: 1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C and so on.
揀選指明住宅物業的次序將按「抽籤結果順序」號碼，根據以下排序進行：1A, 1B, 1C, 2A, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C 如此類推。

- * On 29 April 2023, registrant who arrives at the ICC Venue or (if directed by the Vendor) the Additional Venues beyond his/her/its/their "check-in timeslot" shall not be eligible for participating in Session B.
- * 於 2023 年 4 月 29 日，「報到時段」以外的時間才到達 ICC 會場或(如賣方指示)外加會場的登記人將不享有參與第 B 節的資格。

[^] Remarks: Marina Tower 1, Marina Tower 2, Marina Tower 3, Marina Tower 5A & Marina Tower 5B of the residential development in the Phase are called "University Hill".

[^] 備註：期數中住宅發展項目的濠景閣第 1 座、濠景閣第 2 座、濠景閣第 3 座、濠景閣第 5A 座及濠景閣第 5B 座稱為「University Hill」。

